
 

Verslag Algemene ledenvergadering 

Zondag 26 september 2021 om 16.00 uur 

Locatie: Doopsgezinde Kerk, Onnastraat 

 

Welkom en mededelingen 

De (interim) voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom. 

De voorzitter wil graag snel vergaderen, daarom zijn alle stukken met de mail meegestuurd en 

worden deze stukken nu meer volledig doorgenomen.  

 

Een aantal mededelingen die worden gedaan: 

• Binnenkort is  er weer overleg met de wethouder. 

• Wijkvisie. Moet vernieuwd worden. Gebeurd binnenkort. 

• Onnastraat, Kalverstraat. 

• Blauwe containers, ligt bij de gemeente. 

  

Verslag ALV 2019                              

Het verslag van de ALV 2019 wordt vastgesteld 

 

Jaarverslag 2019/2020              

Het jaarverslag 2019/2020 wordt met een aantal highlights toegelicht en wordt vastgesteld.   

   

Financieel verslag 2019 /2020          

Er zijn nu 80 adressen lid. Dat zijn ongeveer 128 leden (excl. de kinderen) 

In 2020 is er i.v.m. de coronatijd geen contributie.  (er konden ook geen activiteiten plaatvinden) 

Er wordt een financieel overzicht van 2020 en de begroting 2021 gepresenteerd.  

De financiën en de begroting 2021 zijn akkoord bevonden. 

 

Kascommissie                                   

Er heeft een kascontrole plaats gevonden. Deze is door de kascommissie akkoord bevonden                               

Vacant: 2 leden kascommissie 

Er wordt aan de leden gevraagd of er nog mensen in de kascommissie plaats willen nemen. 

Nieuwe leden kascommissie: Alie Bollema, Ad Waardenburg en Marike Veninga. 

 

Organisatie en Bestuur                                           

 

A. Bestuur: 

2019:  afgetreden als voorzitter en bestuurslid in sept 2019: Erik van Pelt.  

 

2021:  aftredend: Annet Kuijsten (secretaris  als bestuurslid) 

toetredend: René Verbeet (voorzitter), algemeen bestuurslid:  Edwin Leemhuis, Wijnand  

Oosterhof, Rienk Oldersma 

Verlenging (extra termijn): René Gaal 

 

De leden wordt gevraagd akkoord te gaan met de benoeming van de nieuwe leden en verlenging. 

Rene Gaal nog een termijn langer door. John geeft aan 1 jaar max.  

Het nieuwe bestuur is het niet mee eens. Dit moet in de nieuwe statuten aangepast worden.  

Het bestuur is er van bewust en houdt hier rekening mee. En komt t.z.t. met aangepaste 

statuten. 

De leden gaan akkoord met de benoeming van de bestuursleden en het verlengen van de termijn 

van René Gaal. 



 

 

Samenstelling nieuw bestuur 

• René Verbeet (voorzitter) 

• Jan Voerman (penningmeester) 

• Edwin Leemhuis (algemeen) 

• Rienk Oldersma (algemeen) 

• Wijnand Oosterhof (algemeen) 

• René Gaal (algemeen) 

 

Vacant: secretaris in het bestuur 

Er wordt aan de leden gevraagd of er nog leden zijn die graag secretaris willen worden van de 

bewonersvereniging. Zij kunnen zich melden bij het bestuur.  Tot op heden heeft niemand zicht 

gemeld en heeft René Gaal deze taak op zich genomen. 

 

B. Activiteitencommissie 

De activiteitencommissie organiseert van activiteiten voor het sociale verbinding van de 

bewoners. Zoals de barbecue, pubquiz, stamppot buffet, kerstborrel, etc. 

 

Aftredend: Wiebe Blauw 

Hanneke Groen wil graag stoppen. 

 

toetredend: Nathalie Harmsma 

 

vacant: lid Activiteitencommissie 

Er worden voor deze gezellige groep nog nieuwe leden gezocht. 

  

Officiële opening website van vereniging:  

De website is nu klaar en word tijdens deze ALV officieel geopend door de (interim) voorzitter. 

Deze website is samen met Bijzonder Online gerealiseerd. 

Met dank aan diverse leden zoals Jan Bomers, Kristy van Oosterhout, Annet Kuysten en Rienk 

Oldersma.  

De site is te vinden op www.bvbinnendeveste.nl 

Er is veel informatie te vinden op deze site. Informatie over bestuursleden, straatverbinders en 

de activiteitencommissie, maar ook over de buurt is hier veel te vinden. Nieuws, informatie (over 

het centrum), historie. 

Verslagen e.d. komen hier ook op te staan. 

 

Straatverbinders  

We zoeken nog straatverbinders. 

Straatverbinders gaan binnenkort de buurt weer in.  

I.v.m. corona is dit de afgelopen tijd dit niet gedaan. Wordt nu weer opgepakt. 

Er zijn flyers gemaakt en de straatverbinders zullen / kunnen deze aanbieden aan de bewoners 

van de binnenstad.  

De flyers worden door de (interim) voorzitter tijdens deze ALV aangeboden aan één van de 

straatverbinders. Hij zocht dat de flyers bij de overige straatverbinders terecht komen. 

 

  

http://www.bvbinnendeveste.nl/


 

Rondvraag 

Blauwe containers: 

John vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de blauwe containers en ondergrondse containers. 

Nemen we als bestuur mee naar wethouder en koppelen dit terug. 

 

De roeken: 

Daar wordt door gemeente niets aan gedaan.  

De roek is volgens de Europese Vogelrichtlijn een beschermde vogel. 

Op de site  van de gemeente staat het volgende. 

Aanpak roekenoverlast: 

Onder de Flora- en Faunawet hadden we toestemming (een ontheffing) voor het verontrusten van 

roeken. Zo konden we voorkomen dat roeken op een bepaalde locatie een nest gingen bouwen. In 

de maanden december en januari konden we vervolgens op locaties die overlast gaven de nesten 

eenmalig verwijderen. In de nieuwe Wet natuurbescherming is het moeilijker om een ontheffing 

te krijgen. Overlast is namelijk geen argument meer. Dat betekent dat we met een nieuw plan 

moeten komen. Dit plan hebben we eind juli 2021 bij de provincie Overijssel ingediend maar moet 

nog verder worden aangevuld. Voor het aankomende roekenseizoen hebben we daarom nog geen 

toestemming om nesten te verwijderen. Ook mogen we de roeken niet verontrusten (storen). Wat 

we wel doen is kijken waar roeken zich vestigen. Dat doen we ieder voorjaar. Vervolgens leggen 

we dat vast in een beheerkaart. Zo houden we een goed beeld van de roekenkolonies in onze 

gemeente.  

 

Meer informatie 

Heeft u vragen of wilt u meer weten? Bel ons gerust. U kunt contact opnemen met ons 

Klantcontactcentrum via telefoonnummer 14 0521. Ervaart u overlast van roeken? U kunt via de 

website van de gemeente ook online een melding doen. 

 

Glasvezel: 

Op moment van de ALV was hierover nog niet veel bekend. Er zou een campagne starten voor de 

aanleg. Ondertussen is het duidelijk dat de glasvezel in de binnenstad aangelegd gaat worden.  

Begin 2023 moet dit klaar zijn. 

 

Stadstuin: 

Er wordt een voorstel gedaan om een Ju de boules baan in de stadstuin mogelijk te maken.  

Het bestuur zal hierna kijken en komt hierop terug 

 

Geveltuintjes: 

Dit loopt via de gemeente. We gaan in 2021 weer inventariseren. 

 

Sluiting ALV-vergadering.  

 

Presentatie project Kalverstraat 

Er wordt een prachtige presentatie gegeven over de mogelijke kunstwerken / muurschilderingen 

in de Klaverstraat. 

Er wordt zeer positief op de plannen gereageerd. 

 

Einde presentatie en tijd om te gaan BBQ-en. 


